



**KINGSTON**

MUNICIPAL ACCOMMODATION TAX (MAT)

# *WELCOME TO KINGSTON*

**WE HOPE YOU ENJOY YOUR STAY HERE.**

Upon check-out, you will see a MAT charge on your bill.

The MAT is a mandatory charge of 5% plus HST on accommodation stays of 30 days or fewer. It is not charged to other guest services, like valet parking, continental breakfast, or laundry service.

Like other cities across Canada, the City of Kingston set in place a Municipal Accommodation Tax to support local tourism efforts, including destination marketing, sales, and product development.

Guests who rent accommodations for more than 30 consecutive days are exempt from this tax.

**For more information:**

—> [kingstonaccommodationpartners.ca](http://kingstonaccommodationpartners.ca)

Contact

**KINGSTON ACCOMMODATION PARTNERS**

177 Wellington St., 2nd floor

Kingston, Ontario K7L 3E3

[operations@visitkingston.ca](mailto:operations@visitkingston.ca)

**KINGSTON**



TAXE MUNICIPALE SUR L'HÉBERGEMENT (TMH)

# ***BIENVENUE À KINGSTON***

**NOUS ESPÉRONS QUE VOUS APPRÉCIEZ  
VOTRE SÉJOUR ICI.**

Au moment du départ, vous verrez des frais TMH sur votre facture.

La TMH est un droit obligatoire de 5 % plus TVH sur les séjours d'hébergement de 30 jours ou moins. Elle n'est pas facturée aux autres services à la clientèle, tels que le service de voiturier, le petit-déjeuner continental ou le service de blanchisserie.

Comme d'autres villes au Canada, la Ville de Kingston a mis en place une taxe municipale sur l'hébergement pour soutenir les efforts touristiques locaux, y compris le marketing de destination, les ventes et le développement de produits.

Les clients qui louent un hébergement pour plus de 30 jours consécutifs sont exonérés de cette taxe.

**Pour plus d'informations :**

→ [kingstonaccommodationpartners.ca](http://kingstonaccommodationpartners.ca)

**contactez**

**KINGSTON ACCOMMODATION PARTNERS**

177, rue Wellington, 2e étage  
Kingston, ON K7L 3E3  
[operations@visitkingston.ca](mailto:operations@visitkingston.ca)

**Kingston Accommodation Partners**